
Wyciąg nr 9

z protokołu nr XLV/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 29 stycznia 2018 r.

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych

Tomasz Radwan odczytał i złożył na piśmie wniosek do Przewodniczącego Rady Miejskiej,

w sprawie  włączenia  na  stałe  do  porządku  obrad  sprawozdania  z  przebiegu  założonych

inwestycji z działu „Drogi publiczne i gminne” (załącznik nr 1).

Odpowiedź udzielona podczas sesji:

Marcin  Brambor  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  wraz

z wiceprzewodniczącymi  pochylą  się  nad  złożoną  propozycją,  żeby  od  następnej  sesji

uwzględnić nowy punkt w porządku obrad. 


